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Czym wyróżnia się Święto Gminy Bestwina wśród dziesiątek fe-
stynowych propozycji na czerwiec? W porównaniu do miejscowości 
ościennych ma niewątpliwe ma charakter bardziej lokalny, a także 
w pewien sposób edukacyjny. Oglądając występujące zespoły folklo-
rystyczne gość może usłyszećy kilka ciekawych informacji o regionie, 
zapoznać się ze strojami, z tańcami, ze specyfiką bestwińskiej – i nie 
tylkoinnej – kultury ludowej. Niewiele obszarów naszego kraju może 
się poszczycić takim bogactwem opisanych przez specjalistów 
wytworów tradycyjnej obrzędowości – ich prezentacja szerszemu 
gronu to w dużej mierze zasługa Regionalnego Zespołu Pieśni 
i Tańca „Bestwina”.

Zanim 15 czerwca rozpoczęła się główna część imprezy, boisko 
treningowe LKS Bestwina opanowali młodzi sportowcy z rodzina-
mi – zawodniczki i zawodnicy razem z Master Sport i Rekreacja 
wzięli udział w kolejnym już Dniu Sportu. Organizatorzy na boisku 
treningowym przygotowali wiele konkurencji – gry zespołowe, 
przeciąganie liny, rzuty do kosza, tory przeszkód… za wykonane 
zadania uczestnicy otrzymywali pieczątki i oczywiście atrakcyj-
ne nagrody.

Organizator Święta Gminy, Gminny Ośrodek Kultury w Bestwinie 
prowadzi liczne sekcje czy też grupy artystyczne, w których można 
rozwijać rozmaite talenty. Jedną z nich jest formacja taneczna pro-
wadzona przez instruktorkę Patrycję Rąbę-Goryczko. Energetyczny 
występ być może stanie się zachętą dla tych, którzy odkryją w sobie 
przyszłych mistrzów parkietu. Nie mniejszy aplauz wywołały dzieciaki 

z klubiku „DobEdu”, wyjątkowej inicjatywy edukacyjnej dla najmłod-
szych założonej przez Elizę Szeligę-Kraus. 

Konferansjerzy imprezy, Sławomir Ślósarczyk i Gabriel Gola 
zauważyli, że „Laski uOzgraj” czyli spotkania folklorystyczne zespo-
łów reprezentujących różne regiony etnograficzne miały miejsce 
już po raz 19. 

Folklorystyczna mozaika na powitanie lata
Święto Gminy Bestwina 2024

Konkurencje sportowe

Zespół Regionalny „Ziemia Beskidzka’’ z Mesznej Koncert zespołu „Słowiany’’
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W roku 2024 na estradzie przy Gminnym Ośrodku Kultury wystąpili:
 – Regionalny Zespół Pieśni i Tańca „Bestwina,”
 – Dziecięcy Zespół Regionalny „Mała Bestwina,”
 – Zespól Regionalny „Jasieniczanka” z Jasienicy.
 – Zespół Pieśni i Tańca „Ziemia Beskidzka” z Mesznej.

Wszyscy folkloryści pokazali doskonałe umiejętności taneczno-wo-
kalne, podobał się zwłaszcza „krakowski” program dzieci i młodzieży 
z Bestwiny, ze specjalnym udziałem Lajkonika. Również akrobatyczne 
popisy górali z Mesznej to spektakl godny zespołów profesjonalnych. 
Nasi wspaniali goście otrzymali rzeźbione bestwińskie kłobuki peł-
niące rolę okolicznościowych statuetek. Te wyróżnienia (oraz inne 
nagrody) wręczał wójt gminy Bestwina Grzegorz Boboń, a także 
obecni na terenie imprezy radni i sołtys Bestwiny Maria Maroszek.

W klimaty folk-rockowe wprowadził, coraz liczniej przybywającą 
do Bestwiny, publiczność zespół „Słowiany”, w dalszej kolejności 
do tańca zaprosiła grupa „Albatros”, rozpoznawalna tutaj bardzo 
dobrze. Pogoda tego dnia sprzyjała zabawie, pod sceną pojawiało 
się coraz więcej roztańczonych osób.

W obchody Święta Gminy Bestwina czynnie włączyły się Ochotni-
cze Straże Pożarne z naszych sołectw oraz Policja. Obecność pojaz-
dów, druhów i funkcjonariuszy gwarantowała nie tylko możliwość 
zrobienia sobie wspaniałych zdjęć, ale również przyswojenie sobie 
wiedzy z zakresu bezpieczeństwa i pierwszej pomocy. Wielu naszych 
strażaków to laureaci wysokich miejsc w zawodach o randze ogól-
nopolskiej! Dodatkową atrakcją była utworzona przez OSP kurtyna 
wodna, czyniąca upał bardziej znośnym. Poza tym korzystano ze 
stoisk gastronomicznych (jedno z nich przygotowało Koło Gospodyń 
Wiejskich „Bestwinianki”), z dmuchańców i z istniejącej infrastruktury 
w postaci placu zabaw. Święto Gminy oczywiście nie wyczerpuje 
oczywiście kulturalno-rozrywkowych propozycji na ten rok, zachę-
camy więc do udziału w kolejnych wydarzeniach!

Sławomir Lewczak

Po dość krótkim czasie, jaki upłynął od ostatniej sesji, radni gminy 
Bestwina spotkali się 23 maja ponownie, aby podjąć szereg istotnych 
uchwał, w tym także tyche dotyczącyche diet wójta i radnych. Do po-
rządku obrad wprowadzono na wniosek wójta również nowe punkty, 
w tym podjęcie uchwały dotyczącej cennika opłat obowiązujących 
na terenie ORiSW w Kaniowie. Na sesję oprócz kierowników jedno-
stek organizacyjnych i sołtysów przybył radny powiatu bielskiego 
Artur Beniowski, wybrany na sesji tejże rady na przewodniczącego 
Komisji Budżetu i Finansów.

 Wójt Grzegorz Boboń przedstawił sprawozdanie z działalności 
w okresie międzysesyjnym: 1. Wójt i przewodniczący Jerzy Stanclik 
brali udział 19 maja w obchodach 30-lecia Stowarzyszenia na rzecz 
Osób z Upośledzeniem Umysłowym RAZEM w ośrodku rehabilitacyjno-
-mieszkalnym w Bestwinie. 2. W kościele Wniebowzięcia NMP odbył się 
doroczny koncert maryjny zorganizowany przez GOK. 3. Wraz zastępcą 
Mariuszem Szlosarczykiem wójt uczestniczył w istotnych spotkaniach 
związanych z gospodarką wodną i z kanalizacją – prowadzono rozmo-
wy z prezesem spółki AQUA S.A. Krzysztofem Michalskim, z zastępcą 
burmistrza Czechowic-Dziedzic Maciejem Kołoczkiem, z dyrektorem 
Miejskiego Zarządu Dróg w Bielsku-Białej, z prezesem Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach. 
Konkretne ustalenia, które zapadną na komisjach, powinny pozwolić 
na zachowanie ciągłości zaopatrzenia mieszkańców w wodę. 4. Wójt 
odbył szereg spotkań z dyrektorami czy też kierownikami różnych 
gminnych jednostek i referatów, poznając specyfikę ich funkcjonowa-
nia.5. Wspólnie ze skarbnik Anitą Kubik wójt brał udział w posiedzeniu 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Bestwina (tematyka dotyczyła wyko-

nania budżetu na r. 2023), a także w komisjach połączonych i komisji 
wyjazdowej dotyczącej problemów związanych z wodą.

Po wysłuchaniu tego wystąpienia radna Ewa Slezak zawniosko-
wała, aby wójt podczas składania sprawozdań informował również 
o możliwościach pozyskiwania funduszy zewnętrznych i działaniach 
z tym związanych.

Rada Gminy podejmowała uchwały w sprawie:
1. Ustalenia miesięcznych zryczałtowanych diet dla radnych 

oraz zwrot kosztów podróży służbowych;
2. Uchylenia uchwały nr XXXVIII/278/2021 Rady Gminy 

Bestwina z dnia 22 listopada 2021 r. w sprawie ustalenia 

II Sesja Rady Gminy Bestwina

Radni podczas podejmiwania uchwał

Dziecięcy Zespół Regionalny „Mała Bestwina’’ i Lajkonik

Podsumowanie kadencji
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miesięcznych zryczałtowanych diet dla radnych oraz 
zwrot kosztów podróży służbowych;

3. Ustalenia miesięcznego wynagrodzenia Wójta Gmi-
ny Bestwina;

4. Uchylenia uchwały Nr XXXIV/263/2017 Rady Gminy Be-
stwina z dnia 29 grudnia 2017 r. w sprawie powierzenia 
Wójtowi Gminy Bestwina uprawnień w zakresie ustalenia 
wysokości cen i opłat za usługi komunalne o charakterze 
użyteczności publicznej oraz za korzystanie z obiektów 
i urządzeń użyteczności publicznej;

5. W sprawie ustalenia cennika obowiązującego w sezonie 
kąpielowym w 2024 roku na terenie Ośrodka Rekreacji 
i Sportów Wodnych w Kaniowie.

W trakcie sesji przewodniczący Jerzy Stanclik podał do wiadomości 
informację o ukonstytuowaniu się klubu radnych o nazwie „Poro-
zumienie na Rzecz Rozwoju Gminy” i odczytał jego regulamintego 
klubu. Członkami są radni: Wiesława Ochman-Szeliga, Przemysław 
Magiera i Wojciech Janeczko. Odczytana została również petycja 
mieszkańców ul. Spokojnej w Bestwinie dotycząca prośby o naprawę 
drogi (będzie wpisana na listę ulic oczekujących).

Wójt Grzegorz Boboń podał do wiadomości terminy zebrań wiej-
skich, które zostaną zwołane celem wyboru sołtysów oraz rad sołeckich:

Bestwinka – 21.06.2024, 18.00, sala OSP Bestwinka
Bestwina – 28.06.2024, 18.00, mała sala OSP Bestwina
Kaniów – 19.07.2024, 18.00, sala OSP Kaniów
Janowice – 21.07.2024, 10.00, sala KGW Janowice („Kogutek”)

Opracowanie: Sławomir Lewczak

Cennik opłat na terenie ORISW w Kaniowie 
w 2024 r.:

*Bilet ulgowy przysługuje dzieciom i mło-
dzieży uczącej się do ukończenia 20 roku życia 
oraz emerytom, rencistom za okazaniem sto-
sownego dokumentu.

 ** Wejście nieodpłatne dla osoby niepeł-
nosprawnej wraz z opiekunem, kombatanta 
wojennego i zasłużonego honorowego dawcy 
krwi za okazaniem stosownego dokumentu. 

Wszystkie ceny zawierają obowiązujący po-
datek VAT. W przypadku wprowadzenia zakazu 
kąpieli na kąpielisku obowiązuje zniżka opłaty 
za wstęp na obiekt w wysokości 50% ceny okre-
ślonej w cenniku.

Minęły już dwa miesiące od momentu, kiedy oficjalnie objął 
Pan funkcję wójta gminy Bestwina. Jakie były Pana pierwsze 
tygodnie na tym stanowisku, czy dotychczasowe doświadczenie 
zawodowe w w pracy w Gminnym Ośrodku Kultury pomogło 
łatwiej wdrożyć się w nowe obowiązki?

Zarządzanie gminą nie jest łatwą sprawą, szczególnie w obec-
nych, nazwijmy to dyplomatycznie, burzliwych czasach. „Apetyt 
rośnie w miarę jedzenia”, posłużę się znanym przysłowiem. Ale 
praca i determinacja w dążeniu do celu powinna przynieść bardzo 
pozytywne efekty. Inaczej mówiąc „bez pracy nie ma kołaczy”. 
Doświadczenie ciężkiej pracy towarzyszy mi na co dzień, bo bycie 
wójtem jest bardzo absorbujące. Nie jest to łatwe, bo niejeden raz 
trzeba iść „pod prąd”. Być Wójtem, to nie rządzić i dzielić, ani uprawiać 
politykę. Być wójtem – znaczy służyć. Służyć wszystkim, bez wyjątku, 
wszystkim mieszkańcom Gminy Bestwina. Tak postrzegam swoją misję 
i misję mojego urzędu. Nie jako zaszczyty i władzę dla samej władzy, 
lecz jako służbę i odpowiedzialność za losy naszej Małej Ojczyzny. I jak 
w życiu, łatwo nie jest, ale kto powiedział, że będzie łatwo. 

Przez ponad 20 lat mojej pracy na stanowisku dyrektora Gminnego 
Ośrodka Kultury moimi szefami byli kolejno czterej moi poprzednicy. 
Każdy z nich był inny, miał swoją filozofię rządzenia, swoje priorytety, 
które realizował, na co wpływ miała często sytuacja czy uwarunkowa-
nia i potrzeby mieszkańców, bądź możliwości finansowe. To bardzo 

cenne doświadczenia, które pozwalają mi dzisiaj zbudować własny 
model zarządzanie gminą. Mam nadzieję, że będę kontynuatorem 
ich dzieła, czyli budowania przyjaznej, rozwijającej się i piękniejącej 
gminy, w której każdy mieszkaniec będzie czuł się z jednej strony 
bezpiecznie, a z drugiej będzie miał zapewnioną rozrywkę, możli-
wość urozmaiconego spędzania wolnego czasu czy realizowania się 
poprzez zaangażowanie w różnych organizacjach, czy spełnianie 
swoich pasji. Ponadto będąc dyrektorem Gminnego Ośrodka Kultury 
miałem możliwość poznać specyfikę pracy w samorządzie. Może 
w nieco mniejszym zakresie niż teraz, ale zapewne łatwiej jest mi się 
odnaleźć w tej „nowej rzeczywistości”. Przecież z wieloma osobami 
czy organizacjami działającymi na terenie gminy współpracowałem 
przy realizacji wielu przedsięwzięć, przygotowywaliśmy różnego 
typu projekty, uczestniczyłem w zebraniach wiejskich, komisjach 
czy sesjach rady gminy, ściśle współpracując z wójtem, bądź po-
szczególnymi referatami. 

Wraz z wójtem wybrana została nowa Rada Gminy Bestwina – 
tym razem reprezentowane są w niej aż trzy komitety wyborcze, 
ukonstytuował się także klub radnych Porozumienie na rzecz 
rozwoju gminy. Jak układa się współpraca z radnymi? Czy udaje 
się osiągnąć kompromis w kluczowych kwestiach? 

Wierzę, że w najważniejszych sprawach będziemy potrafili się 
porozumieć, bo cel mieliśmy i mamy taki sam – dobro mieszkańców 

Drzwi będą zawsze otwarte
Wójt Grzegorz Boboń o wyborach i pierwszych 

miesiącach urzędowania

Podsumowanie kadencji
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Wójt Gminy Bestwina Grzegorz Boboń

i zrównoważony rozwój naszej gminy. Jestem pewien, że każdy z nas 
całą swoją pozytywną energię, doświadczenie oraz umiejętność 
patrzenia z różnej perspektywy skieruje w ciężką i efektywną pracę. 
Będziemy razem owocnie współpracować w spokojnej i twórczej 
atmosferze dialogu dla dobra nas wszystkich. Na dzień dzisiejszy 
mamy priorytety, które w jak 
najkrótszym czasie chcemy 
zrealizować, by rozwiązać naj-
pilniejsze potrzeby naszych 
mieszkańców. Już pierwsze 
podejmowane przez nową 
Radę uchwały pokazały, że 
mimo różnic w kluczowych 
kwestiach jesteśmy zgod-
ni. Powiew świeżości, nowe 
spojrzenie na funkcjonowa-
nie samorządu i realizację 
zadań jest potrzebne, by nie 
popaść w rutynę. Człowiek 
bardzo często przyzwyczaja 
się do pewnych powtarzal-
nych nawyków, pomijając 
inne możliwości osiągnięcia 
(czasem skuteczniejsze i lep-
sze) zamierzonych rozwiązań. 
Chciałbym, aby kluczem do 
sukcesu (tak jak w sporcie) 
było to, że wszyscy gramy 
na wspólnotę gminy Bestwi-
na, za którą stoją konkretne 
potrzeby mieszkańców, a nie 
toczymy jałowe, ideologiczne 
spory. Zawsze powtarzałem, 
że należy w samorządzie być 
jak najdalej od polityki. Trzeba 
być zwykłym człowiekiem, 
nie politykiem. Na pierwszym 
miejscu zawsze ma być miesz-
kaniec i jego dobro. Więc kie-
dy polityka zejdzie na plan 
bardzo, bardzo odległy, to wówczas wszystko jest możliwe. Owszem, 
nie raz dojdzie zapewne do ostrej wymiany zdań, ale merytorycz-
nej, a nie na zasadzie „nie bo nie”. Tak więc, to jest niełatwe, ale 
zawsze do osiągnięcia – nie jesteśmy tu dla siebie. Jesteśmy tu dla 
mieszkańców Gminy Bestwina. Powiem tak, jeżeli głos przeciwny 
mi będzie konstruktywny i merytoryczny, to jak najbardziej wezmę 
go pod uwagę. Ja zawsze byłem otwarty, zawsze mówiłem, że nie 
wiem wszystkiego i chcę się uczyć. Jeżeli ktoś podpowiada coś 
i robi to mądrze, to po prostu go słucham. Może jestem idealistą, 
ale wierzę w to, a jak będzie – czas pokaże.

„Nie obietnice wyborcze, ale realne działania na rzecz gmi-
ny i jej mieszkańców” – tak brzmiało Pana hasło w minionej, 
zwycięskiej kampanii. Jak wyglądają te działania obecnie, 
zwłaszcza jeżeli chodzi o kwestie związane z gospodarką wodną 
i ściekową? Niektórzy radni podzielili się ustaleniami z prac 
komisji na swoich portalach społecznościowych, prosiłbym 
jednak o syntezę tych działań dokonaną z perspektywy wójta.

Zaraz po zaprzysiężeniu najwięcej uwagi poświęciliśmy proble-
mom związanym z gospodarką wodną. Przeprowadziliśmy wiele 
rozmów i uzgodnień, które w najbliższym czasie powinny przynieść 
pożądany skutek. Wiadomo, że na dzień dzisiejszy cała gmina 

zasilana jest wodą dostarczaną z AQUA S.A, gdyż nasze ujęcie od 
końca zeszłego roku nie funkcjonuje. Inwestycje, które rozpoczęli-
śmy (podłączenie od strony Czechowic-Dziedzic oraz zwiększenie 
przepustowości od strony Komorowic) powinny poprawić tę sy-
tuację. Jednocześnie projektujemy wymianę sieci wodociągowej 

od Bestwiny w kierunku Ja-
nowic, jak również wymianę 
sieci azbestowej i stalowej na 
pozostałych odcinkach gmi-
ny. Nie zapominamy również 
o naszym nie funkcjonują-
cym od jakiegoś czasu ujęciu 
wody w Kaniowie. Analizuje-
my i monitorujemy sytuację, 
by w przyszłości wrócić do 
tego tematu.  Jeżeli cho-
dzi o gospodarkę ściekową 
w miesiącu lipcu rozpoczy-
namy budowę kolejnego od-
cinka kanalizacji w sołectwie 
Kaniów (6 mln zł), czekamy 
również na rozstrzygnięcia 
dotyczące dofinansowania 
budowy jednego z etapów 
kanalizacji sanitarnej w Be-
stwinie (30 mln zł). W ostat-
nim czasie, w wyniku przejścia 
na emeryturę, nastąpiła zmia-
na na stanowisku prezesa fir-
my KOMBEST. Mam nadzieję, 
że przedsiębiorstwo skutecz-
nie włączy się w realizację za-
łożonych celów. Liczymy na 
środki zewnętrzne, które we-
dług zapowiedzi rządzących 
mają być dostępne w trzecim 
kwartale, co spowoduje reali-
zację kolejnych odcinków. Na 
pewno w wykonywaniu tych 
przedsięwzięć posiłkować bę-

dziemy się środkami dostępnymi w WFOŚiGW w Katowicach bądź 
w formie dotacji czy pożyczek. 

Które z przewidzianych do realizacji inwestycji są już w trak-
cie wykonywania, albo ruszą w najbliższym czasie?

Większość realizowanych inwestycji to kontynuacja działań 
zawartych w budżecie, przygotowanym i przyjętym w poprzedniej 
kadencji, i rozpoczętych jeszcze przez mojego poprzednika, który 
skutecznie pozyskiwał środki zewnętrzne, dzięki którym inwestycje 
te mogą dojść do skutku. Wspomnieć należy chociażby przebu-
dowę dróg Konopnickiej i Prusa w Bestwinie, budowę kanalizacji 
w sołectwie Kaniów, prace konserwatorskie w prezbiterium ko-
ścioła w Bestwinie, remont wieży kościoła w Kaniowie czy remont 
zabytkowego Pałacu Habsburgów w Bestwinie. W bieżącym roku 
w zakresie modernizacji infrastruktury sportowo-rekreacyjnej, dzięki 
dofinansowaniu na poziomie 90% powstanie boisko i bieżnia przy 
szkole w Bestwince, boisko ze sztuczną nawierzchnią w Kaniowie, 
boisko na terenach rekreacyjnych w Janowicach, place zabaw 
w poszczególnych sołectwach. W najbliższym czasie czeka nas 
m.in. przetarg na wywóz odpadów czy remont ulicy Starowiejskiej 
w Bestwinie – etap II. Palącym problemem jest także stan dróg 
gminnych, którymi także w najbliższym czasie chcemy się zająć. 
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Zakończył się remont ul. Kościelnej w Bestwinie, którego inwe-
storem był Zarząd Dróg Powiatowych w Bielsku-Białej, przy udziale 
finansowym gminy Bestwina. Remont na odcinku od skrzyżowania 
z ul. Gen. Hallera do kapliczki św. Jana Nepomucena obejmował:

– frezowanie nawierzchni wraz z profilowaniem,
– wymianę krawężników,
– ułożenie korytek ściekowych,
– regulację wpustów studni,
– odtworzenie rowów przydrożnych,
– remont studzienek kanalizacji deszczowej,
– uzupełnienie poboczy,
– wykonanie wzmocnienia drogi,
– wykonanie wymiany nawierzchni asfaltowej.

Zgodnie z uchwałą nr LXVIII/469/2024 Rady Gminy Bestwina z dnia 
25 marca 2024 roku. Gmina Bestwina przekazała w formie dotacji 
celowej kwotę 450 000,00 zł na realizację zadania. Wykonawcą prac 
było Przedsiębiorstwo Wielobranżowe RADEX sp. z o.o. z Bielska-Białej.

W odbiorze ulicy w dniu 12 czerwca uczestniczyli wójt Grzegorz 
Boboń, zastępca wójta Mariusz Szlosarczyk, radni powiatowi Artur 

Beniowski i Łukasz Pasierbek, dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych 
Rafał Kopeć z zastępcą Mateuszem Nowakiem i pracownikiem B, 
kierownik robót Katarzyna Rapacz (firma Radex), główny specjalista 
z Referatu Gospodarki Przestrzennej i Inwestycji Grzegorz Gajda. 

Remont ul. Kościelnej w Bestwinie

Bestwina – ul. Kościelna

Jak ważne dla samorządu są środki zewnętrzne nie trzeba nikomu 
tłumaczyć. Mam nadzieję, że ich dostępność oraz kierunkowość 
spowodują, że będziemy mogli z nich korzystać, realizując nasze 
założenia budżetowe.

Nie samymi inwestycjami zajmuje się gmina. Zgodnie z tym 
co mówiłem w kampanii wyborczej chciałbym współpracować 
z organizacjami i stowarzyszeniami działającymi na terenie naszej 
gminy. Bliska sercu jest mi kultura, sport, nie można zapomnieć 
o jednostkach Ochotniczych Straży Pożarnych, o wędkarzach, 
pszczelarzach, klubach seniora, oświacie czy służbie zdrowia. Wiele 
jest jeszcze do zrobienia, dlatego deklaruję, że dołożę wszelkich 
starań, by działania, które podejmuję, były jak najbardziej efek-
tywne. Uważam, że bardzo ważne będzie współdziałanie z nowo 
wybranymi sołtysami oraz radami sołeckimi.

Jakich zmian w funkcjonowaniu urzędu gminy i jednostek 
organizacyjnych można się spodziewać w najbliższym czasie?

Rewolucji nie będzie, bo nie ma takiej potrzeby. Nie wymienia 
się trybów, które dobrze funkcjonują. Zresztą decydując się na start 
w wyborach, moją dewizą była kontynuacja zrównoważonego roz-
woju gminy zaproponowana i realizowana przez KWW Wspólnota 
i Postęp, który wiele lat temu założyli moi poprzednicy, a wynik 
wyborczy potwierdził tylko moje przekonania, co do jej słuszności. 
Po zaprzysiężeniu powołałem swojego zastępcę, którym został 
wieloletni kierownik referatu Gospodarki i Inwestycji – Mariusz 
Szlosarczyk. Jego miejsce zajął Grzegorz Gajda. Kierowanie 
Gminnym Ośrodkiem Kultury powierzyłem Grzegorzowi Gawędzie. 
Z naszej gminnej spółki KOMBEST do Zarządzania Kryzysowego 
przesunięty został wieloletni jej pracownik Remigiusz Żurow-
ski, który w urzędzie będzie odpowiedzialny za bezpośrednią 
współpracę ze spółkami wodnymi oraz wodno-kanalizacyjnymi, 
jak również mieszkańcami, będzie wspomagał przygotowania 
i realizację prac związanych z zarządzaniem kryzysowym oraz 
obroną cywilną. Po 26 latach na emeryturę odszedł prezes firmy 
KOMBEST pan Wacław Waliczek. Rada Nadzorcza powołała na 
funkcję prezesa tejże spółki pana Marcina Kanika. Tyle zmian 

personalnych. Dodatkowo, kasa czynna będzie w godzinach pracy 
urzędu, a mieszkańcy zyskają do niego swobodniejszy i bardziej 
przejrzysty dostęp. Czy coś więcej? Czas pokaże. Na pewno będę 
wsłuchiwał się w głosy mieszkańców i w miarę możliwości, a przede 
wszystkim słuszności ich racji, dokonywał korekt.

Był Pan w przeszłości radnym powiatowym, uczestniczył 
niedawno w pierwszej sesji Rady Powiatu Bielskiego. W radzie 
tej zasiadają trzej radni z gminy Bestwina, a wicestarosta Beata 
Łukowicz choć reprezentuje gminę Czechowice-Dziedzice, zwią-
zana jest z Kaniowem. Czy w nowej kadencji jest zatem szansa 
na bardziej intensywną współpracę na linii gmina-powiat?

Mam nadzieję, że tak. Mój poprzednik został przewodniczą-
cym Komisji Budżetu, starosta bielski pan Andrzej Płonka od lat 
współpracuje z samorządowcami, realizując różnego typu zadania.  
Liczę na to, że trend ten wzmocniony osobą pani wicestarosty oraz 
pozostałymi radnymi z naszej gminy zostanie utrzymany i inwe-
stycje, o które upominają się mieszkańcy doczekają się realizacji 
– wspomniałbym chociażby chodnik przy ulicy Witosa w Kaniowie, 
remont ulicy Kubika w Janowicach czy ul. Rybackiej w Kaniowie, 
brakujący odcinek chodnika wzdłuż ulicy Krakowskiej w kierunku 
Czechowic. Ja jestem otwarty na współpracę, zdaję sobie jednak 
sprawę z tego, że potrzeb jest wiele, nie na wszystko wystarczy 
środków finansowych, ale uważam, że warto rozmawiać i przekony-
wać do swoich racji. Mówiąc o współpracy na linii gmina – powiat 
zawsze była ona bardzo dobra i chciałbym to kontynuować.

Na koniec prosiłbym o informację dla mieszkańców – w jaki 
sposób mogą oni skontaktować się z wójtem gminy Bestwina, 
zgłaszać swoje postulaty czy uwagi?

Drzwi do mojego gabinetu są zawsze otwarte. Bywają sytu-
acje, że jestem na różnych spotkaniach, bądź wyjazdach, dlatego 
wcześniej najlepiej będzie zadzwonić i się umówić. Wyznaczone 
są dni i godziny przyjmowania stron, wtedy jestem do Państwa 
dyspozycji (poniedziałek 13.00-16.00, czwartek 8.00-11.00). Można 
również wysłać zapytanie na skrzynkę e-mail wojt@bestwina.pl. 

Rozmawiał – Sławomir Lewczak

mailto:wojt@bestwina.pl
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W środę, 19 czerwca w godzinach wieczornych (w gminie Bestwina 
po godz. 21.00) nad regionem przeszedł silny front burzowy. Spo-
śród naszych sołectw nawałnica najbardziej doświadczyła Kaniów 
i Bestwinkę – odnotowano m.in. uszkodzone dachy na budynkach 
mieszkalnych i gospodarczych, uszkodzone ogrodzenia, zwalone 
i połamane drzewa, zerwane linie energetyczne, nieprzejezdne 
drogi, przewrócone znaki drogowe itd. W Ośrodku Sportów Wodnych 
i Rekreacji w Kaniowie została uszkodzona i oraz częściowa znisz-
czona zostałainfrastruktura wodnych boisk UKS „Set”, jak również 
plaża. PZnacznie ucierpiał poza tym znacznie ucierpiał park wiejski 
w rejonie ul. Grobel Borowa i Parkowej. 

Usuwaniem szkód zajęły się Ochotnicze Straże Pożarne z gmi-
ny Bestwina i powiatu bielskiego, Państwowa Straż Pożarna oraz 
strażacy z jednostki wojskowej w Bielsku-Białej. Interweniowały 
ponadto służby medyczne. Dziękujemy wszystkim, którzy w tym 
trudnym czasie nie szczędzili swoich sił dla ratowania życia, zdrowia 
i mienia mieszkańców.

W związku z nawałnicą, która miała miejsce w nocy 
z 19 na 20 czerwca informujemy, że połamane gałęzie oraz 
drewno można oddawać na PSZOK, jednakże muszą one spełniać 
wymagania określone w regulaminie, m.in. gałęzie nie mogą 
przekraczać długości 20 cm., a korzenie muszą być oczyszczo-
ne z ziemi, kamieni oraz innych zanieczyszczeń. Jednocześnie 

informujemy, że istnieje możliwość bezpłatnego oddania gałęzi 
oraz drewna w Czechowicach-Dziedzicach w rejonie hurtowni 
makaronów pod adresem – ul. Nad Białą 15. Drewno oddawane 
tam nie może zawierać korzeni oraz traw.

Początkiem czerwca wykonano ostatnie, 
wykończeniowe prace przy kamiennym krzy-
żu z końca XIX w. z płaskorzeźbą Matki Bożej 
Bolesnej, który powrócił na swoje miejsce przy 
kościele Niepokalanego Serca NMP w Ka-
niowie. Teraz bardzo dobrze widoczna jest 
inskrypcja następującej treści: „O wy wszy-
scy, którzy idziecie drogą, przypatrzcie się 
i obaczcie, czy jest boleść, jako boleść moja.”

Krzyż został odnowiony z budżetu gminy 
(Gminny Program Opieki nad Zabytkami Gmi-
ny Bestwina), natomiast jego fundament ze 
środków parafii w Kaniowie. Jest to kolejne 
zadanie z zakresu tzw. małej architektury 
zrealizowane w gminie Bestwina w ostat-
nich latach.

Żywioł nie oszczędził gminy Bestwina 
– skutki nawałnicy w sołectwach

Wskrzeszona historia: 
XIX-wieczny krzyż w Kaniowie wrócił 

na miejsce

Krzyż przy kościele w Kaniowie

Kaniów – ul. Kóski Interwencja na ul. Dworkowej w Bestwince

Uszkodzone pomosty UKS Set Kaniów
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Podniesienie flagi państwowej

Wybory do Parlamentu Europejskiego 
– gmina Bestwina

KomitetKomitet  Liczba głosów Procent głosówLiczba głosów Procent głosów
 
KOALICYJNY KOMITET WYBORCZY KOALICJA OBYWATELSKA 1 587 39,52%
KOMITET WYBORCZY PRAWO I SPRAWIEDLIWOŚĆ   1 473 36,68%
KOMITET WYBORCZY KONFEDERACJA WOLNOŚĆ I NIEPODLEGŁOŚĆ   538 13,40%
KOALICYJNY KOMITET WYBORCZY TRZECIA DROGA   235 5,85%
POLSKA 2050 SZYMONA HOŁOWNI – POLSKIE STRONNICTWO LUDOWE 
KOALICYJNY KOMITET WYBORCZY LEWICA  122 3,04%
KOMITET WYBORCZY WYBORCÓW BEZPARTYJNI SAMORZĄDOWCY-NORMALNA POLSKA W NORMALNEJ EUROPIE  23 0,57%
KOMITET WYBORCZY NORMALNY KRAJ  20 0,50%
KOMITET WYBORCZY POLEXIT 9 0,22%
KOMITET WYBORCZY POLSKA LIBERALNA STRAJK PRZEDSIĘBIORCÓW 6 0,15%
KOMITET WYBORCZY RUCH NAPRAWY POLSKI 3 0,07%
Razem 4 016 100,00%Razem 4 016 100,00%

9 czerwca mieszkańcy gminy Bestwina wzięli udział w wyborach 
deputowanych do Parlamentu Europejskiego. Głosowano w sześciu 
obwodowych komisjach wyborczych, a nasza gmina należała do 
okręgu nr 11, obejmującego województwo śląskie. Mandaty uzyskali: 

Patryk Jaki (PiS, w gminie Bestwina 882 głosy), Mirosława Nykiel 
(KO, 759), Borys Budka (KO, 645), Jadwiga Wiśniewska (PiS, 429), 
Marcin Sypniewski (Konfederacja, 236), Łukasz Kohut (KO, 112).

Wyniki głosowania na komitety:

Do tej uroczystości druhowie z Janowic przygotowywali się długo 
i starannie, wszak była ona symbolicznym zakończeniem starań o zakup 
nowego, potrzebnego środka transportu. Quad Polaris Sportsman 
Touring 570 EPS przyjechał do Janowic już w zeszłym roku, ale 
przystosowywanie go do potrzeb jednostki i szkolenie strażaków 
w zakresie użytkowania musiało trochę potrwać. Przypomnijmy, że 
pojazd został pozyskany dzięki otrzymanej dotacji w ramach programu 
Bezpieczny Strażak, a realizacja zadania była współfinansowana ze 
środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Katowicach i budżetu gminy Bestwina. 25 maja quad wraz 
z przyczepką ratowniczą został oficjalnie zaprezentowany oraz po-
święcony. Ceremonia stała się częścią tradycyjnej, gminnej akademii 
z okazji Dnia Strażaka.

Jednostka, której prezesem jest Grzegorz Damek, może zaliczyć 
rok 2024 do niezwykle intensywnych już w maju. W Domu Strażaka 
została wyremontowana i przekazana sala dla Młodzieżowej Drużyny 
Pożarniczej, prowadzony jest cykl zajęć dla mieszkańców z pierwszej 
pomocy przedmedycznej, rozwija się współpraca ze szkołą podstawo-
wą (pokazy dla uczniów, pogadanki, ćwiczenia). W nowej sali sportowej 
rozegrano turnieje gminny i powiatowy… Obchody Dnia Strażaka 
to swoista „wisienka na torcie”, podziękowanie dla każdego, kto an-
gażuje się w szeroko pojętą poprawę bezpieczeństwa panującego 
na terenie naszej gminy. I nawet burza, która w pewnym momencie 
dała o sobie znać, nie przeszkodziła w radosnym świętowaniu.

Mszę świętą w intencji druhów, druhen i całego środowiska stra-
żackiego sprawował w kościele św. Józefa Robotnika ksiądz Józef 
Walusiak, były proboszcz Janowic. Kapłan wskazał na postać patrona 
strażaków św. Floriana, krótko streścił jego biografię, nakreślił też 
polskie wątki związane z relikwiami i kultem w naszym kraju. Służbę 
liturgiczną pełnili umundurowani strażacy.

Z kościoła pochód z pocztami sztandarowymi i orkiestrą udał się na 
tereny rekreacyjne za strażnicą. Oficjalną część imprezy rozpoczęto od 

odegrania hymnu państwowego i podniesienia flagi – był to moment 
niezwykle widowiskowy, gdyż maszt flagowy zamocowano na drabinie 
wozu bojowego OSP Mazańcowice. Drabinę podnoszono w górę przy 
dźwiękach Mazurka Dąbrowskiego odgrywanego przez Orkiestrę Dętą 
Gminy Bestwina z siedzibą w Kaniowie. Przeglądu pododdziałów 
dokonał dowódca uroczystości komendant gminny Grzegorz Owczarz 
wspólnie z prezesem Zarządu Gminnego i zarazem wiceprezesem Za-
rządu Powiatowego ZOSP RP w Bielsku-Białej Zygmuntem Łukosiem. 
Przywitano zgromadzonych gości – do Janowic przybyli m.in. wójt 
Grzegorz Boboń, przewodniczący Rady Gminy Bestwina Jerzy Stanclik 
wraz z radnymi, radni Rady Powiatu Bielskiego, komendant Komisa-
riatu Policji w Czechowicach-Dziedzicach podinsp. Bartosz Iskierka, 
sołtysi, przedstawiciele organizacji, instytucji i stowarzyszeń. Historię 
pozyskania quada przedstawił prezes OSP Janowice Grzegorz Damek, 
a aktu poświęcenia dokonał ksiądz Józef Walusiak.

Quadem na pomoc 
– Gminny Dzień Strażaka w Janowicach
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Drużuna OSP Bestwina z trofeami

Pojazd typu quad poświęcił ks. Józef Walusiak

Pasja i powołanie przekute w medal
III miejsce OSP Bestwina na mistrzostwach w Barczewie

Towarzystwo Miłośników Ziemi Bestwińskiej: 
Plany nowego zarządu, 90 urodziny Danuty Kubik

Wspaniałym, kolejnym w bogatej kolekcji sukcesem może poszczy-
cić się Ochotnicza Straż Pożarna w Bestwinie. Ta jednostka od wielu 
lat należy do ścisłej, krajowej czołówki, jeśli chodzi o ratownictwo 
medyczne. Strażacy potwierdzili swoje znakomite przygotowanie 
podczas Ogólnopolskich Mistrzostw w Ratownictwie w ramach 
Kwalifikowanej Pierwszej Pomocy, jakie miały miejsce w dniach 
7–9 czerwca w Barczewie. Jeszcze w drodze na te zawody bestwińska 
ekipa natrafiła na wypadek komunikacyjny i oczywiście bezzwłocznie 
przystąpiła do udzielenia pomocy poszkodowanym.

Na 33 zespoły, jakie stanęły do rywalizacji, OSP Bestwina zajęła 
w klasyfikacji generalnej miejsce trzecie, a wśród Ochotniczych Stra-
ży Pożarnych – pierwsze. W mistrzostwach brały udział zawodowe 
jednostki PSP, OSP, Policja, GOPR, WOPR oraz grupy poszukiwawcze. 
Pozoracje przygotowywały m.in. marynarka wojenna, grupy rekon-
strukcyjne, Policja, pogotowie i wojsko. 

W skład medalowej drużyny weszli: Dariusz Orłowski (Prezes OSP 
Bestwina), Michał Olek, Mateusz Kubik, Adrian Wala. Gratulacje!

Po dokonanych w tym roku zmianach w zarządzie Towarzystwa 
Miłośników Ziemi Bestwińskiej przyszedł czas na zebranie poświęcone 
przedstawieniu szerszemu gremium planów, zamierzeń i nowych 
pomysłów. Przewodnicząca Teresa Lewczak w dniu 5 czerwca 
przywitała w sali Muzeum Regionalnego członków i gości TMZB. 
Z zaproszenia skorzystali m.in. wójt gminy Bestwina Grzegorz Bo-
boń, przewodniczący Rady Gminy Jerzy Stanclik, radni Magdalena 

Wizner, Małgorzata Łukoś, Wiesława Ochman-Szeliga, jak również 
inne osoby zainteresowane przeszłością i teraźniejszością naszego 
regionu. Wójt wraz z radnymi odebrali gratulacje i kwiaty z okazji 
pomyślnie dla nich zakończonych wyborów samorządowych.

Przewodnicząca przedstawiła ramowy plan działalności, podkreśla-
jąc, że zarówno dziedzictwo historyczne gminy Bestwina, jak i troska 
o jej współczesne oblicze mają swoje miejsce w statucie Towarzystwa. 

W scenariuszu uroczystości przewidziano wręczenie odznaczeń, 
w tym także tych nieodebranych w poprzednich latach. W akcie tym 
uczestniczyli przedstawiciele Zarządu Powiatowego ZOSP RP w Biel-
sku-Białej – wspomniany wyżej Zygmunt Łukoś i członek Zarządu 
Artur Beniowski. W pewnym momencie ceremonię przyspieszono, 
z uwagi na pogarszającą się pogodę. Dalsza część Dnia Strażaka 
odbywała się już pod dachem strażnicy.

Złotym medalem Za Zasługi dla Pożarnictwa zostali odznaczeni: Ur-
szula Szkucik-Jagiełka, Krzysztof Kozieł, Tomasz Łuszczak, Jakub 
Kraus, Andrzej Wójcicki, Jarosław Bieroński. Medalem srebrnym: 
Ilona Łuszczak, Agnieszka Kowalczyk, Dariusz Orłowski, Anna 
Radwańska, Marta Gandor, Grzegorz Ciszczoń, Łukasz Pasierbek, 
Eliasz Golik, Kamil Owczarz. Medalem brązowym: Michał Senec-
ki, Maciej Giziński, Sebastian Lindert, Artur Orlicki, Bartłomiej 
Tomaszczyk, Paulina Chromik, Szymon Misiek.

Medalem Zasłużony dla Ochotniczego Pożarnictwa Powiatu 
Bielskiego zostali odznaczeni: Krzysztof Zelek, Grzegorz Damek, 
Łukasz Hoczek, Czesław Kapała, Marian Drozd.

Poza tym wręczono odznaki Wzorowy Strażak, a także – dla 
MDP – odznaki Młodzieżowa Drużna Pożarnicza. 

Prezes Grzegorz Damek wręczył specjalne podziękowania da 
wszystkich, którzy przyczynili się do pozyskania nowego sprzętu, 
natomiast osobne listy gratulacyjne przekazał wójt Grzegorz Boboń, 
który zabrał głos, winszując strażakom osiągnięć i dalszej owocnej 

służby dla mieszkańców gminy. Po nim przemawiali także radni Rady 
Powiatu Bielskiego Artur Beniowski (w imieniu starosty Andrzeja 
Płonki) i Łukasz Pasierbek. Życzenia dla OSP Janowice przekazali 
posłowie na Sejm RP: Mirosław Suchoń i Przemysław Drabek, jak 
również prezes zarządu WFOŚiGW w Katowicach Mateusz Pindel. 
W roli prowadzącego – konferansjera bardzo dobrze sprawdził się 
druh Wojciech Sawkiewicz, idący w ślady swojego taty Jacka, który 
wielokrotnie przewodniczył strażackim walnym zebraniom.

Sławomir Lewczak
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Życzenia dla Danuty Kubik

Tysiące uśmiechów w Janowicach 
– diecezjalny Dzień Dziecka z Caritas

Obfite opady deszczu przeszkodziły w organizacji Diecezjalnego 
Dnia Dziecka w przewidzianym terminie 4 czerwca. Na szczęście już 
następnego dnia zaświeciło słońce i impreza organizowana przez Caritas 
diecezji bielsko-żywieckiej oraz Towarzystwo Pomocy im. św. Brata Alberta 
przy współpracy z gminą Bestwina mogła wreszcie się odbyć. Miejscem 
przedsięwzięcia były tereny rekreacyjne w Janowicach – to już drugi raz, 
gdy to sołectwo mogło gościć tę szlachetną i godną pochwały inicjatywę.

Ks. Robert Kurpios, dyrektor Caritas a zarazem proboszcz jano-
wickiej parafii św. Józefa Robotnika tak podsumowuje wydarzenie: 
Przyjechało do nas ok. 1000 osób z całej naszej diecezji, byli to głównie 
niepełnosprawni podopieczni ośrodków opiekuńczych, ale również 

uczniowie szkół. Spotkanie rozpoczęliśmy Mszą świętą, po której zain-
augurowano część artystyczno-rozrywkową. Cieszymy się, że wspiera 
nas także gmina Bestwina z panem wójte. Mam nadzieję, że diecezjalny 
Dzień Dziecka stanie się doroczną tradycją. 

W uroczystości otwarcia imprezy połączonej z ukręceniem pierw-
szej porcji waty cukrowej udział, obok księdza dyrektora, wzięła 
w imieniu wójta Grzegorza Bobonia skarbnik gminy Bestwina 
Anita Kubik, obecny w Janowicach był również kierownik Referatu 
Sportu i Promocji Urzędu Gminy Piotr Kine. Druhowie OSP Janowice 
udostępnili do oglądania swój sprzęt – wóz bojowy i nowego quada, 
przyjechali także policjanci (wśród nich dzielnicowy Dominik Pie-
cha) oraz żołnierze z pojazdem typu Humvee. Dmuchane atrakcje, 
występy sceniczne, tancerki, konkurencje sportowe i zaplecze gastro-
nomiczne – wszystko to zapewniło niesamowitą zabawę, zgodnie ze 
stwierdzeniem Korczaka Kiedy śmieje się dziecko, śmieje się cały świat.

Sławomir Lewczak

Spotkanie z policjantami Pokazy taneczne

Rozszerzenia domaga się działalność wydawnicza, w szczególności 
warto pomyśleć o nowej monografii, gdyż ta opracowana niegdyś 
przez ks. Józefa Bubaka kończy się na czasach przed II wojną świa-
tową. Wiele miejscowości ościennych w ostatnim czasie wydało 
bardzo dobre monografie napisane przez zawodowych historyków 
(Komorowice, Dankowice, Porąbka, Kęty itd.). Wójt Grzegorz Boboń 
zaznaczył, że kultura jest mu szczególnie bliska, ponieważ z niej 
wywodzi się jego życie zawodowe. Wspomniał o możliwościach 
aplikowania o środki zewnętrzne, a także poinformował o postępach 
prac konserwatorskich w zakresie tzw. małej architektury – na swoje 
miejsce wrócił już zabytkowy krzyż, znajdujący się przy kościele 
Niepokalanego Serca NMP w Kaniowie. 

Bardzo miłą częścią spotkania stało się złożenie życzeń urodzino-
wych (90 lat) Danucie Kubik, będącej w latach 1985-1989 posłanką 
na Sejm PRL IX kadencji z ramienia Zjednoczonego Stronnictwa 
Ludowego. Pani Danuta Kubik zasiadała ponadto w Radzie Gminy 
Bestwina. Z jej inicjatywy wybudowano w Bestwince szkołę. Zasia-
dała także w Komitecie Budowy Kościoła i redagowała pismo „Wieści 
Parafialne”, pisząc artykuły o historii sołectwa Bestwinka. Jubilatka 
była fundatorką tablicy na głazie – pomniku upamiętniającym „Tych, 
którzy oddali życie dla wolnej, niepodległej Ojczyzny”, posadowionym 
na cmentarzu w Bestwince. Wiele lat poświęciła opiece nad kapliczką 
nad źródełkiem na Galachówce na Podkępiu. 

Teresa Lewczak przypomniała, że osoba Danuty Kubik wpisuje się 
w parlamentarne tradycje gminy Bestwina. Można tutaj wspomnieć 
o Franciszku Krawczyku z Kaniowa, pośle do Sejmu Krajowego 
Galicyjskiego I Kadencji w latach 1861–1867; Janie Kubiku z Janowic, 
pośle do austriackiej Rady Państwa IX, X i XII kadencji 1897–1918: 
Józefie Ryszce, senatorze IV kadencji 1935–1938 i pośle V kadencji 
1938–1939; Antonim Wieczorkiewiczu, pośle V kadencji 1938–1939.

Sławomir Lewczak
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Powiatowy Rajd Górski 
– uczniowie z Kaniowa zdobywali Beskidy

22 – osobowa reprezentacja Zespołu Szkolno-Przedszkolnego 
w Kaniowie wspólnie z opiekunami i radnym powiatowym Arturem 
Beniowskim reprezentowała 8 czerwca gminę Bestwina na XXII Po-
wiatowym Rajdzie Górskim. Bazą tegorocznego rajdu była Chata na 
Groniu w Bystrej, start odbył się na bielskich Błoniach, natomiast udział 
wzięło ponad 240 uczestników. Na finiszu trasy czekał poczęstunek 
oraz konkurs wiedzy i konkurs wokalny, w których można było 
wygrać atrakcyjne nagrody. Organizatorem rajdu jest Oddział PTTK 
Podbeskidzie w Bielsku-Białej wraz z Wydziałem Promocji, Kultury, 
Sportu i Turystyki Starostwa Powiatowego w Bielsku-Białej.

Foto: Powiat Bielski, Artur Beniowski Grupa z gminy Bestwina

Rozbawiona, słoneczna Bestwinka 
– VII Piknik Rodzinny

Wójt gminy Bestwina Grzegorz Boboń uroczyście otworzył w Be-
stwince VII Piknik Rodzinny, imprezę, która w gminnym kalendarzu 
zagościła już na trwałe, a organizowana jest przez Radę Rodziców 
Zespołu Szkolno-Przedszkolnego im. Z. Pietrzykowskiego w Bestwince. 
Wydarzenie miało miejsce 8 czerwca na terenach sportowo-rekreacyj-
nych KS Bestwinka, w trakcie Pikniku zorganizowano charytatywną 
zbiórkę pieniędzy na rehabiltację i leczenie Bartusia Wawszczyka.

Piłkarski Turniej Orlików przypomniał wszystkim gościom, że 
rok 2024 jest także rokiem jubileuszu 75-lecia Klubu Sportowego 
Bestwinka. Sportowych akcentów było zresztą znacznie więcej, na-
leżały do nich konkurencje dla dzieci ze szkoły podstawowej, pokazy 
akrobatyki i karate, mecze z udziałem przedszkolaków czy rodziców. 
Olimpijskie osiągnięcia patrona szkoły zobowiązują i zachęcają do 
rozwoju w tym kierunku. Również zwolennicy tańca mogli znaleźć 
coś dla siebie – Dzieci z SP w Bestwince zaprezentowały pokaz 
zumby, ponadto szkoły Cubana i Soca w bardzo efektowny sposób 
zaznaczyły swój udział. 

Do stałych elementów Pikniku Rodzinnego od lat należą pokazy 
strażackie i ratownicze oraz prelekcje prozdrowotne. Spotkanie 
z druhami, druhnami i ich zapleczem sprzętowym umożliwiła OSP 
Bestwinka, a zasad udzielania pierwszej pomocy uczyli przedstawi-
ciele Polskiego Czerwonego Krzyża. Poza tym na miejscu pojawili 
się policjanci. Mgr Paulina Kulka poprowadziła interesujący wykład 
pod tytułem Porady Doktor Stópki. 

Organizatorzy przygotowali całe mnóstwo atrakcji. Wystawa 
Stowarzyszenia Kolekcjonerów Broni Palnej Sparrow zachęciła do 
zaznajomienia się z jego zbiorami, natomiast dla miłośników motory-
zacji niewątpliwą gratką był samochód DKW F8 Meisterklasse z 1939 
oraz inne zabytkowe pojazdy, szczególnie jednoślady. Oczywiście 
w czasie pikniku w Bestwince musiały pojawić się jak zwykle punkty 
gastronomiczne, dmuchańce, prowadzone były zajęcia plastyczne, 
odbyła się loteria z nagrodami… Wymieniać można w nieskończo-
ność, a wszystko to dzięki hojności sponsorów. Oprawę muzyczną 
zapewnił niezawodny DJ – wodzirej Tomi.

Patronat honorowy sprawował wójt gminy Bestwina Grzegorz Bo-
boń. Organizatorzy w mediach społecznościowych tak podsumowali 
całe przedsięwzięcie: Dziękujemy wszystkim za pomoc, zaangażowanie 
i współpracę! To był wspaniały dzień pełen zabawy, smakowitych potraw 
i miłej atmosfery. Dzięki Waszej pomocy udało nam się zorganizować 
super wydarzenie, które zostanie na długo przez wszystkich zapamiętane. 
Dziękujemy również wszystkim rodzicom, którzy przyczynili się do sukcesu 
pikniku poprzez przygotowanie pysznych potraw, udzielenie wsparcia lo-
gistycznego oraz przez udział w licznych atrakcjach. Jesteśmy wdzięczni za 
wsparcie, zaangażowanie i za to, że mogliśmy razem spędzić ten wspaniały 
dzień. Dziękujemy za to, że włączyliście się do naszej społeczności i razem 
z nami tworzycie przyjazne i aktywne środowisko dla naszych dzieci.

Sławomir Lewczak
Foto: Rada Rodziców ZSP w Bestwince

Wójt Grzegorz Boboń otwiera imprezę

Prezentacja zabytkowego samochodu
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Magdalena Kraus laureatką pierwszego miejsca 
w konkursie Nasz Projekt eTwinning 2024

Projekt graficzny 
banknotu 

– sukces uczennicy  
z Kaniowa w konkursie 

wojewódzkim

Z radością informujemy, że Magdalena Kraus, nauczycielka Zespo-
łu Szkolno-Przedszkolnego w Bestwince, została laureatką I miejsca 
w konkursie Nasz projekt eTwinning 2024 w kategorii „Projekt dla uczniów 
w wieku 3-6 lat”. Gali rozdania nagród towarzyszyła dr Renata Cichow-
ska-Gaździak, dyrektor Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Bestwince. 
Ceremonia odbyła się 10 czerwca 2024 roku w pięknej scenerii Zamku 
Ujazdowskiego w Warszawie. To już 19. edycja tego prestiżowego 
wydarzenia, objętego honorowym patronatem Ministra Edukacji.

Ogólnopolski konkurs Nasz projekt eTwinning, 
organizowany corocznie przez Fundację Rozwoju 
Systemu Edukacji, jest skierowany do nauczycieli 
wszystkich przedmiotów, pedagogów, biblioteka-
rzy i innych pracowników dydaktycznych oraz do 
dyrektorów przedszkoli i szkół. 

Jego celem jest wyłonienie i upowszechnienie 
najlepszych międzynarodowych projektów eTwinning 
zrealizowanych z udziałem polskich nauczycieli. Są 
to przedsięwzięcia, które pomagają pozytywnie 
zmieniać polską, a przez to i europejską edukację.

W tym roku w konkursie zostały poruszone róż-
norodne tematy, takie jak dobrostan, sztuczna in-
teligencja, walka z dezinformacją, otaczający nas 
świat przyrody, wspieranie proekologicznych działań, 
kreatywne i angażujące nauczanie matematyki, 
emocje oraz edukacja włączająca. Pani Magdalena 
Kraus swoim projektem wyróżniła się wśród wielu 
znakomitych inicjatyw, zdobywając uznanie jury.

Podczas ceremonii przedstawiono wideopre-
zentacje ukazujące każdy nagrodzony projekt, co 
pozwoliło uczestnikom ceremonii lepiej poznać ich 

innowacyjne założenia i realizację. 
Głównym punktem wydarzenia było wręczenie nagród. Laureatom 

na scenie gratulowały Pani Ministra Edukacji Barbara Nowacka, 
Wiceministra Edukacji i Przewodnicząca Rady Fundacji dr Joanna 
Mucha oraz Mirosław Marczewski, dyrektor generalny Fundacji 
Rozwoju Systemu Edukacji.

Magdalena Kraus 
ZSP Bestwinka

W kwietniu uczniowie Szkoły Podstawowej im. T. Kościuszki 
w Kaniowie zostali zachęceni do wzięcia udziału w wojewódzkim 
konkursie plastycznym na projekt graficzny awersu i rewersu 
monety o nominale 1 złotego lub banknotu o nominale 100 zło-
tych, przedstawiających wizerunek Władysława Grabskiego lub 
Małego Dżeka.

Inicjatywa organizowana jest z okazji Roku Edukacji Ekonomicznej 
przez konsorcjum Europejskiego Miasta Nauki Katowice 2024 we 
współpracy ze Śląskim Kuratorium Oświaty, Śląską Chorągwią ZHP 
oraz senator RP Haliną Biedą.

Konkurs miał na celu promowanie idei edukacji ekonomicznej 
oraz pogłębianie wiedzy na temat historii polskiego złotego, re-

Magdalena Kraus podczas odbierania nagrody

Uczennica prezentuje swój dyplom, który otrzymała w konkursie plastycznym
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Odkryj w sobie olimpijczyka 
– Kaniospartakiada 2024

Nie mogli doczekać się Igrzysk Olimpijskich w Paryżu – zatem 
zorganizowali własne. Wyjątkowe były to zawody, może bez gigan-
tycznych obiektów i milionowych nakładów środków finansowych, 
ale za to pozbawione wszystkich bolączek współczesnego olimpizmu 
– polityki, korupcji i dopingu. Dziecięca Kaniospartakiada to święto 
sportu, młodości i dobrych serc, wydarzenie, które z sukcesem wpi-
sało się nie tylko w tegoroczny Dzień Dziecka, ale również w Dzień 
Matki i w Dzień Ojca.

„Sport to zdrowie – mama i tata ci to powie” – oto hasło przyświe-
cające imprezie odbywającej się w hali sportowej ZSP Kaniów w dniu 
29 maja. Akcentów poświęconych rodzicom przygotowano sporo. 
Przedszkolaki, przygotowane pod okiem swoich wychowawczyń, 
wystąpiły na scenie z dynamicznym programem słowno-muzyczno-
-tanecznym, czym zachwyciły licznie zgromadzoną publiczność. Do 
wspólnego przeżywania tego, co działo się na estradzie zachęciła 
dyrektor Agata Szypuła, wspólnie z wicedyrektor Anną Palowską 
i przewodniczącym Rady Rodziców Łukaszem Pękalą. Wiersze 
czy też piosenki wycisnęły z oczu niejedną łzę, były to wszakże łzy 
dumy i radości.

„Kaniospartakiada” jest wspólnym przedsięwzięciem kilku podmio-
tów – Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Kaniowie, Rady Rodziców, 
a także Stowarzyszenia Pomocy Dzieciom, Młodzieży i Rodzinom 
Z Sercem na Dłoni. Prezes Stowarzyszenia Jerzy Zużałek, wziął 
udział w ceremonii inauguracyjnej, przypominającej tę z „dorosłych” 
Igrzysk Olimpijskich – wraz z Mariolą Ferfecką asystował przy zapa-
leniu symbolicznego znicza, a zaszczyt ten przypadł Tymoteuszowi 
Furczykowi. W dalszej kolejności nauczyciel wychowania fizycznego 
Tadeusz Szkuta i Łukasz Pękala wciągnęli olimpijską flagę z kołami 
wyobrażającymi pięć kontynentów. 

Poszczególne grupy przedszkolne w kolorowych koszulkach 
przedefilowały przed publicznością. W „loży honorowej” zasiedli 
m.in. radny powiatowy Artur Beniowski i sołtys Kaniowa Marek 
Pękala, wraz z nimi także sponsorzy, reprezentanci różnych działa-
jących w gminie instytucji, klubów, stowarzyszeń. Każdy oklaskiwał 
dzielnych zawodników, przypominając sobie przy okazji Olimpiady 
Przedszkolaków organizowane w przeszłości. Zróżnicowane kon-
kurencje dostosowane do wieku i możliwości dzieci (rzuty do celu, 
slalomy, tunele, skoki w workach i na piłce) dostarczyły masę emocji, 
uczestnicy podeszli do nich jak najbardziej poważnie, wzorem praw-
dziwych olimpijczyków. Jurorzy orzekli, że na złoty medal zasłużył 
każdy ze startujących. 

Na części sportowej „Kaniospartakiada” się nie skończyła, na 
terenie szkoły czekało na dzieci i na gości mnóstwo atrakcji. W sa-
lach lekcyjnych zaplatano warkoczyki i malowano buzie, losowano 
nagrody w loterii fantowej, na zewnątrz wystawiono dmuchany 
zamek i stanowiska gastronomiczne z grillem. Z kolei w małej sali 
gimnastycznej urządzona została przytulna kawiarenka z ciastami 
upieczonymi przez rodziców. Kto tylko chciał, mógł wsiąść do kajaka 
używanego przez zawodników kajak-polo i przymierzyć osprzęt, inni 
chętnie fotografowali się z maskotkami – Kubusiem Puchatkiem, 
bałwankiem Olafem i Żółwiem Ninja.

Cały dochód z imprezy został przeznaczony na doposażenie 
kaniowskiego przedszkola, dodatkowe środki przekazało ponadto 
Stowarzyszenie Wędkarskie Kaniowski Karp Królewski. Pogoda rów-
nież dopisała, tak jakby została specjalnie zamówiona dla naszych 
olimpijskich nadziei.

Sławomir Lewczak

Piosenki z okazji Dnia Mamy i Taty

Konkurencje sprawnościowe w ramach Kaniospartakiady

form Władysława Grabskiego oraz postaci Małego Dżeka z książki 
Janusza Korczaka pt. Bankructwo Małego Dżeka. Ponadto miał 
za zadanie promować wiedzę finansową, budować właściwe 
postawy ekonomiczne wśród dzieci i młodzieży oraz rozwijać ich 
umiejętności i talenty plastyczne.

Praca uczennicy Soni Nawalany z klasy 4a z Zespołu Szkolno-
-Przedszkolnego w Kaniowie została wyróżniona i tym samym 
została laureatem tegoż konkursu. 

Cieszymy się i pękamy z dumy!
Życzymy dalszych sukcesów naszej uzdolnionej plastycz-

nie uczennicy!
Opracowała: Kinga Kołoczek

nauczyciel matematyki w Kaniowie
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Uczniowie na bieżni i na skoczni 
– II Mityng im. Józefa Żołnierskiego

Nowa trasa i nowe wyzwania 
– XVII Janowicki Rajd Rowerowy

Już po raz drugi na stadionie sportowym LKS Bestwina od-
bywał się Lekkoatletyczny Mityng im. Józefa Żołnierskiego. 
W rywalizacji obejmującej kilka konkurencji biegowych (60, 
100, 400, 800 m., sztafeta 4x100 m.) i skok w dal uczestniczyli 
uczniowie z terenu gminy Bestwina oraz ze Szkoły Podstawowej 
nr 2 z Czechowic-Dziedzic, a nad prawidłowym przebiegiem 
zawodów czuwali nauczyciele wychowania fizycznego. Impreza 
w dniu 6 czerwca została zorganizowana pod patronatem gminy 

Bestwina i Powiatowego Szkolnego Związku Sportowego w Biel-
sku-Białej. Podczas ceremonii finałowej wójta Grzegorza Bobonia 
reprezentował kierownik Referatu Sportu i Promocji Piotr Kine. 
Nikt nie odszedł z pustymi rękami, a dla zwycięzców czekały 
dodatkowo medale i nagrody. Mityng był okazją do sprawdzenia 
przez uczestników swoich talentów na bieżni i na skoczni – jest 
wszak rok olimpijski – oraz do przypomnienia postaci zasłużonej 
dla szkolnego sportu, jaką był niewątpliwie śp. Józef Żołnierski.

8 czerwca 2024 roku o godzinie 14.00 
z terenów rekreacyjnych w Janowicach 
wyruszył XVII Janowicki Rajd Rowerowy. 
Imprezę po raz siedemnasty poprowadziła 
polonistka Jolanta Kuczyńska. Za wyda-
wanie uczestnikom rajdu koszulek i blocz-
ków odpowiedzialne były panie: A. Leśniak,  
E. Nikiel, R. Martyniak, E.Żmij i J. Małojło,  
E. Moczek, B. Śleziak-Dranka. Zdjęcia w cza-
sie rajdu i części artystycznej wykonywała 
Dorota Kuminek, a dron obsługiwał Szy-
mon Kuminek.

338 rowerzystów w doskonałych humo-
rach pokonało dystans 15,5 kilometra. Zanim 
jednak wyruszyli, błogosławieństwa udzielili 
im ksiądz proboszcz Robert Kurpios i ksiądz 
Józef Walusiak, który także brał udział w raj-
dzie, zatem pogoda i bezpieczeństwo gwa-
rantowane było podwójnie. 

W tym roku trasa była wymagająca, wio-
dła ulicami: Janowicką, Górską, Groszkową, 
Bestwińską, Podleską, Szkolną, Krakowską, 

Reprezentacje szkół biorące udział w zawodachPrzygotowanie do biegu

Uczestnicy rajdu na mecie
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Podsumowanie i rozdanie nagród

Mecz finałowy – I dywizja

Podzamczem, Leszczynową, Szkolną, Prusa, 
Konopnickiej, Janowicką, Pszczelarską, Targa-
nicką i ponownie Janowicką. O bezpieczeństwo 
jadących zadbała policja wraz z dyrektor ZSP 
Agnieszką Czerwińską, strażacy i ratownicy. 
Peleton prowadzili Marta Nikiel oraz radny 
i sołtys Janowic Stanisław Nycz, prezes OSP 
Grzegorz Damek, a zamykały Ewelina Nikiel 
i Anna Pycia.

Na uczestników rajdu czekał już na tere-
nach rekreacyjnych zastępca wójta Mariusz 
Szlosarczyk, który wręczył następnie dyplomy 
i nagrody, ufundowane przez gminę Bestwina: 
najmłodszemu uczestnikowi jadącemu samo-
dzielnie, najmłodszemu uczestnikowi jadącemu 
w koszyku, najliczniejszej zgłoszonej grupie 
– w tym roku była to Młodzieżowa Drużyna 
Pożarnicza w Janowicach (20 osób), najlicz-
niejszej rodzinie i najstarszemu uczestnikowi. 
Wręczaniu towarzyszyły brawa uznania. 

Zaraz potem rozpoczęła się część artystyczna 
przygotowana przez nauczycieli ZSP w Janowicach. Jako pierwsi 
wystąpili przedszkolacy pod opieką Faustyny Stanclik i Anny 
Beśki. Następnie wystąpiły cheerleaderki, przygotowane przez 
Natalię Pieczkę – absolwentkę ZSP w Janowicach, po dziew-
czynkach – wokaliści: Michalina Czana, Miłosz Durajczyk, Anna 
Ochman, czwartoklasiści w utworze instrumentalnym i tercet: 
Emilia Korczyk, Julia Bińkowska, Karolina Damek przygo-
towani przez Annę Makuchowską oraz uczniowie szkolnego 
koła teatralnego (Maria i Aleksandra Redosz, Joanna Bogusz, 
Zuzanna Kraus i czwartoklasiści-statyści) przygotowani przez 
Jolantę Kuczyńską. Część artystyczną zakończył Igor Jakubowski, 
grając na akordeonie wiązanki ludowe, odtańczono także taniec 
– belgijkę, w którym wzięła udział radna Wiesława Ochman-Sze-
liga. Funkcję fotoreportera przejął radny Jerzy Borutka. Zabawa 
bardzo się podobała. Wszystkie dzieci biorące udział w występach 
artystycznych otrzymały słodki poczęstunek.

Wśród licznych dodatkowych atrakcji dla najmłodszych znalazły 
się bańki mydlane, które powstawały pod okiem Justyny Małojło 
i Marty Nikiel, tatuaże i malowanie twarzy, w wykonaniu Barbary 
Nycz, Danuty Łaciak, Angeliny Bubak-Puckiej i Aleksandry 

Niemczyk – absolwentki szkoły oraz dziewczynek z klasy 5 i 7, były 
też dmuchańce. Wśród osób, które czekały na przyjazd rowerzystów, 
była także Prezes KGW w Janowicach – Krystyna Norymberczyk.

O godzinie 18.00 zakończyła się część rajdowo-szkolna i roz-
począł piknik wraz z zabawą taneczną do białego rana. O dobrą 
atmosferę zadbał zespół MAXIM. W tym roku rada rodziców ser-
wowała: przepyszną grochówkę, wspaniałe duszonki, grillowane 
kiełbasy, karczki i kaszanki oraz frytki, ciasta i oczywiście chleb ze 
smalcem i kiszonym ogórkiem. 

Przewodnicza rady rodziców Magdalena Grygier wraz z zespo-
łem rodziców uczniów i absolwentów czuwała na tym, by nikomu 
niczego nie zabrakło. Wszystko działo się zgodnie z planem i tak, 
by po imprezie zostały jak najlepsze wspomnienia. I tak będzie, 
bo słowa, które określają rajd i piknik to: współpraca, życzliwość, 
społeczność. W przyszłym roku Janowicki Rajd Rowerowy osią-
gnie pełnoletność!

Dziękujemy sponsorom za wsparcie i każdemu, kto w jakikol-
wiek sposób przyczynił się do tego, aby impreza po raz kolejny 
miała miejsce.

Jolanta Kuczyńska

Pięciokrotne podium klubu z Kaniowa 
– podsumowanie XIX Międzynarodowego Turnieju Kajak-Polo

W każdej z kategorii wiekowych XIX Międzyna-
rodowego Turnieju Kajak-Polo reprezentanci UKS 
Set Kaniów stawali na podium, a w prestiżowej 
I Dywizji uczynili to nawet dwukrotnie, zdobywa-
jąc złoto i brąz. Zawody odbyły się w Ośrodku Re-
kreacji i Sportów Wodnych w Kaniowie w terminie 
8-9.06.2024, rywalizowało ok. 240 zawodników 
z 34 ekip, nie tylko z Polski, ale także z Austrii, 
Czech, Litwy, Węgier i Finlandii. Towarzystwo 
zatem jak najbardziej międzynarodowe, aczkol-
wiek do tego kaniowskie akweny przyzwyczaiły 
swoich stałych bywalców. Prowadzący turniej 
wiceprezes Seta Jerzy Zużałek wyraził uznanie 
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LATO W GMINIE
BESTWINA

Konkurs pod patronatem Wójta 
Grzegorza Bobonia
Organizator: Referat Sportu i Promocji

Zachęcamy Państwa do udziału w naszym tradycyjnym konkursie na
najładniejsze otoczenie posesji! Zapraszamy do wykonywania   i nadsyłania
fotografii. Oprócz odpowiedniego doboru roślin i dekoracji, liczyć się będzie
kreatywność, oryginalne wykonanie i ogólne wrażenia estetyczne w
harmonii z otoczeniem. Komisja konkursowa zwróci ponadto uwagę na
jakość przesłanych fotografii.

Na zgłoszenia czekamy do końca wakacji (31.08.2024) pod adresem
sport@bestwina.pl. Uczestnictwo w konkursie jest nieodpłatne. Organizator
konkursu przewidział nagrody rzeczowe. Szczegółowy regulamin zamieszczony
jest na stronie Urzędu Gminy Bestwina www.bestwina.pl

Ceremonia dekoracji

dla wszystkich walczących o trofea. Upał 
sprawił, że po butelki z wodą sięgano bar-
dzo często, a na wielu twarzach pojawiła 
się mocna opalenizna.

Po ambitnej i widowiskowej walce 
nastąpiła ceremonia zakończenia turnie-
ju. Medale puchary wręczali wójt gminy 
Bestwina Grzegorz Boboń, wicestarosta 
bielski Beata Łukowicz, radni powiatu biel-
skiego Artur Beniowski i Kacper Wójto-
wicz, honorowy członek Polskiego Związku 
Kajakowego Czesław Górka oraz sołtys 
Kaniowa Marek Pękala. Z trybun mecze 
obserwował przewodniczący Rady Gminy 
Bestwina Jerzy Stanclik. 

Wyniki:
Panda Cup – 1. Trakai (Litwa) 2. UKS Set 

Kaniów 3. Kanu Katowice
III Dywizja – 1. Kwisa Leśna 2. Czechy 

U14 3. UKS Set Kaniów
II Dywizja – 1. UKS Set Kaniów, KTW Kalisz 

3. MOSW Choszczno
I Dywizja – 1. UKS Set Kaniów A 2. KS 

Feniks Szczecin 3. UKS Set Kaniów B
Specjalne wyróżnienie od zawodników otrzymała prezes UKS 

Set Kaniów Halina Błaszkiewicz, jednym z wręczających był Jerry 
Mansner, Fin grający w barwach klubu z Kaniowa. 
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24.06.-5.07.2024 Warsztaty wakacyjne z GOK

Zajęcia dla uczniów z klas 1-3  w
siedzibie GOK, w Muzeum Regionalnym
i w Szkole Podstawowej w Kaniowie

29.06.2024 V Janowickie Sianokosy 

Gminny turniej sołectw w zabawnych,
tradycyjnych konkurencjach. Odbywa
się na terenach rekreacyjnych w
Janowicach

1-19.07.2024 Półkolonie Gminne

Trzy turnusy dla 180 dzieci z terenu
gminy Bestwina, organizowane w
Szkole Podstawowej w Bestwince

13.07.2024 XI Wakacyjny Turniej Piłkarski

Wakacyjny Turniej Piłkarski Dzikich
Drużyn o Puchar Posła na Sejm RP
Przemysława Drabka - boisko LKS
Przełom Kaniów

10.08.2024 Święto Karpia Polskiego

Cykliczna impreza plenerowa na
terenach rekreacyjnych w Kaniowie,
połączona z zawodami wędkarskimi

1.09.2024 Dożynki Gminne w Bestwinie

Tradycyjne, gminne uroczystości
dożynkowe, organizowane w tym roku w
sołectwie Bestwina

Więcej informacji o wydarzeniach - strony internetowe gminy Bestwina, 
organizacji, klubów, instytucji i stowarzyszeń. Zapraszamy!

CO? GDZIE? KIEDY?CO? GDZIE? KIEDY?
LATO 2024LATO 2024

Szczegóły w Internecie i na plakatach

ŻYCZYMY UDANYCH WAKACJI!ŻYCZYMY UDANYCH WAKACJI!


